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Vanwege familiaire verplichtingen zal de president zich iets later bij de vergadering voegen, zodat de aftrap 
wordt verricht door de secretaris, die meteen maar notuleert dat het opkomstpercentage deze avond 64% 
bedraagt, terwijl er 3 p.m.ers aanwezig zijn. 
 
José Kietselaer, namens de vrienden van Sravana, houdt een vurig pleidooi voor het op 7 december geopende 
sterfhuis. Met steun van velen uit bedrijfsleven en serviceclubs is er een huis neergezet dat momenteel plaats 
biedt aan 3 terminale gasten en hun familie. 30 Vrijwilligers tezamen met een professionele kracht verzetten veel 
werk om mensen in hun laatste levensfase op een menswaardige manier bij te staan. Voor een aantal zaken is er 
vaste financiële ondersteuning, maar met name voor het onderhoud van het gebouw en alles wat daar bij komt 
kijken is jaarlijks fl. 80.000,- nodig. Sravana vraagt onze club, bij monde van José, mee te helpen deze nood te 
lenigen. 
 
Vervolgens “maiden-speech” van ons nieuwe lid Evert Bouma, in leven wethouder van de gemeente Bergh. 
Geboren in Friesland, 47 jaar geleden, als zoon van een bouwaannemer. Aanvankelijk bouwde hij mee met zijn 
vader. Toen deze overleed, nam zijn leven een andere wending. Hij kreeg politieke belangstelling en werd na 
verhuizing naar Bergh in 77/78 lid van de VVD. Kwam al snel in bestuur en werd in 1980 lijsttrekker VVD bij 
de gemeenteraadsverkiezingen. Die leverden toen slechts één plaats in de raad op en Evert werd zo voor de 
leeuwen geworpen. Het tij keerde en nu heeft de VVD 3 raadsleden en is Evert inmiddels wethouder met als 
pronkstukken in zijn portefeuille verkeer en vervoer, openbare werken, recreatie en toerisme en financiën. 
De gemeente Bergh bestaat uit de kern Bergh, 7 kerkdorpen en 3 kernen en werkt met een budget van 57 miljoen 
gulden. De huidige politieke lijn is realistischer dan voorheen, houdt meer rekening met de beperkte financiële 
middelen in tegenstelling tot voorheen toen er wellicht wat al te lichtzinnig bestuurd werd, met vele bestuurlijke 
verwikkelingen tot gevolg. Om die cultuur te doorbreken zit de gemeente nu midden in een veel energie 
kostende reorganisatie. 
Als bestuurder is het nodig voortdurend een afweging te maken tussen het belang van de burger en het algemeen 
belang. Dit kost vaak tijd en leidt tot soms te uitgebreide regelgeving. Evert vindt dat er wel eens teveel op het 
bordje van de overheid wordt gelegd en de door velen bekritiseerde bureaucratie wordt zo door de burger zelf 
mede in de hand gewerkt. Zelf vindt hij de regelgeving te uitgebreid worden en als echte liberaal pleit hij voor 
meer eigen verantwoordelijkheid en initiatief van de burger. Overigens moet alles wel controleerbaar zijn in het 
algemeen belang. 
Na deze interessante verhandeling tijd om de kelen te smeren, deze keer loyaal gesponsord door Marnix Jansen 
Venneboer en Bert Lamers vanwege jaarlijkse veroudering. 
 
De president arriveert en het huishoudelijk gedeelte wordt behandeld. Allereerst een moment van stilte ter 
nagedachtenis aan Cors Simons, die door velen van ons op zijn laatste weg is begeleid. Cors heeft veel voor onze 
club en voor de Lions in het algemeen betekend. Als blijk van erkenning en van medeleven zijn ook 
condoleances binnengekomen van het Kabinet, zusterclub LC Dorsten en oud gouverneur Ria Schutte, die recent 
nog Cors de Melvin Jones Award had uitgereikt. 
 
Uit Dorsten ontvingen wij het droevige bericht van het overlijden van Lionsvriend Rudolf Bögershausen op 
19.2.2000. Namens de club is een condoleance aan onze vrienden uit Dorsten gestuurd. 
Jan Kruit heeft een grote operatie in het ziekenhuis goed doorstaan en is inmiddels thuis weer aan zijn herstel aan 
het werken. 
Het verslag van de Nationale Conventie van 15 december is ons ter hand gesteld. Het ligt bij de secretaris ter 
inzage, evenals het door de structuurcommissie uitgebrachte rapport “Het district herontdekt”. 
 
De voor 13 mei geplande charternight wordt naar een later tijdstip verplaatst vanwege het niet op tijd klaar zijn 
van attracties in Open Lucht Museum. De activiteitencommissie, samen met bestuur, komt met een nieuwe 
datum. Er is enig bezwaar tegen een zondag als dag van viering charternight. Overleg met Dorsten, die met ons 
mee vieren zal plaats vinden. 
 
Onze leden worden aangespoord vast in training te gaan voor 20 mei als wij voor Fight for Sight het gedeelte 
Vorden – Doetinchem van het Pieter pad zullen gaan lopen. Er is behoefte aan (door bijvoorbeeld niet lopende 
Lions) zwaar gesponsorde lopers, verzorgers en eventueel ontvangstcomité, dat in Vorden de lopers van het 
traject Laren – Vorden zou moeten verwelkomen. Wellicht dat de wetenschap samen met onze vriendinnen van 
LC Isala te kunnen lopen voor velen een stimulans zal zijn. 
 



Op 7 april zal het Byzantijns Koor voor ons en hopelijk vele medesponsors optreden. Kaarten à fl 30,-, zoveel 
mogelijk aan de man te brengen. Organisatie m.n. door Herman van den Broek, Bert Lamers en Gerard 
Hehenkamp. Besloten wordt de opbrengst 50/50 te besteden aan Sravana en het kinderproject in India, waarbij, 
vanwege sponsorovereenkomsten door Theo Kamps aangegaan, minstens fl. 3500,- dient te gaan naar India. De 
kosten van het Byzantijns Koor worden gesponsord door Kamps en Van Exel en Remmelink Advocaten (Chris 
Geurink). 
 
Tot slot het staartje van de haardvuurbijeenkomsten. Voor besluiten betreffende attendence en aantal leden zij 
verwezen naar de notulen van de vergadering van 1 december 1999. 
De contributie blijft zoals het is. Een overgrote meerderheid is voor de jaarlijkse fl 300,- met eventuele 
inflatiecorrectie en tegen onderbrengen van andere kosten zoals taphap in de jaarcontributie. 
De lokaliteit blijft voorlopig De Heereboer, waarbij opgemerkt dat aperte verbeteringen (toiletten, trap, eten) zijn 
geconstateerd. Er blijft bij sommigen een stil verlangen naar Doetinchem. Ogen en oren blijven open voor 
nieuwe ontwikkelingen in Doetinchemse lokaliteiten. 
De fundraising voor dit jaar wordt als uitermate voldoende ervaren en mag als voorbeeld dienen voor komende 
jaren. 
Het op zich sympathieke adoptieplan zal nog eens nader onder de loep worden genomen in aanwezigheid van 
Koos Kuiper. 
 
Tijdens de afsluitende rondvraag mededeling volgende nationale conventie te Maastricht in weekend van 4 juni, 
opening Borghuis waarschijnlijk medio april, succesvolle oproep voor chauffeurs voor invalidenconcert door 
Gert Kempers, aansporing aan penningmeester en bestuur om begroting c.q. financiële positie te presenteren 
(president zegt toe hier binnenkort op terug te komen) en tot slot aankondiging taphap met dames op 29 maart en 
eerstvolgende vergadering op 5 april met als interessante spreker Max Daniël, hoofdcommissaris politie Midden-
Gelderland. 
 
Een volle vergadering, een lang verslag, een snel einde. 
 
 
H. Drost, 
secretaris 
 
  
 
 
   


